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      ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ        
 
 
 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                        
ΝΟΜΟΣ ΗΛΕΙΑΣ           
ΔΗΜΟΣ ΠΥΡΓΟΥ 
ΑΥΤΟΤΕΛΕΣ ΓΡΑΦΕΙΟ 
ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
 
    Από το πρακτικό της υπ’ αριθμ. 26ης (ειδικής) συνεδρίασης του Δημοτικού 
Συμβουλίου του Δήμου Πύργου. 
 
Αριθμ. Αποφ.    324/2018 
 

ΘΕΜΑ: Έγκριση του ταμειακού απολογισμού του δήμου οικ. 
έτους 2017 
 

    Στον Πύργο, σήμερα στις  7 του μηνός Αυγούστου του έτους 2018, ημέρα Τρίτη και 
ώρα 19.00 μ.μ. το Δημοτικό Συμβούλιο Πύργου, συνήλθε σε ειδική                                                                                                                         
δημόσια συνεδρίαση, στην αίθουσα συνεδριάσεων του Λάτσειου Δημοτικού 
Μεγάρου, ύστερα από την με αριθμ. πρωτ. 21073/3-8-2018 έγγραφη πρόσκληση του 
Προέδρου του κ. Δημητρίου Μεσσαλά, που επιδόθηκε σε κάθε Δημοτικό Σύμβουλο 
χωριστά και στο Δήμαρχο, όπως προβλέπουν οι διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του 
Ν. 3852/10 (ΦΕΚ Α΄87/7-6-2010) και δημοσιεύθηκε νόμιμα. 
 
        Παρόντος και του Δημάρχου κ. Γαβριήλ Λιατσή, ο Αντιπρόεδρος του Δημοτικού 
Συμβουλίου κ. Ιωάννης Βαρελάς, αναπληρώνοντας νομίμως, σύμφωνα με τις 
διατάξεις της παρ. 2 του άρθρου 100 του Ν. 3463/06 και του άρθρου 3 παρ. 3 του 
Κανονισμού Λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου Πύργου [ΑΔΑ:6ΝΒ7Ω17-8Σ0], τον 
Πρόεδρο, ο οποίος απουσίαζε δικαιολογημένα, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης, 
αφού προηγουμένως διαπίστωσε νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο 33 μελών 
βρέθηκαν παρόντα  24  μέλη ήτοι: 
 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ 

1.  Ανδριόλας  Γεώργιος 1. Μεσσαλάς  Δημήτριος – Πρόεδρος  

Δημοτικού  Συμβουλίου 

2.  Σκαρτσιάρης  Ανδρέας 2.  Αγγελακοπούλου  Ανδριάνα 

3.  Γεωργόπουλος  Σωτήριος 3.  Μπέλτσος  Διονύσιος 

4.  Αθανασόπουλος  Παντελεήμων 4.  Γκατζόπουλος  Αθανάσιος 

5.  Βλαχαντώνης  Νικόλαος 5. Εξαρχόπουλος  Παναγιώτης 

6. Λιατσής  Δημήτριος 6. Ασημακόπουλος  Αναστάσιος 
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7.Γεράνιος  Κων/νος 7. Παναγόπουλος   Ιωάννης – μέλος της  

παράταξης «Πύργος –Έργο Πολιτών» 

8.Ζουμπάκης  Αυγερινός 8.  Αργυρόπουλος  Ιωάννης  του  

Παναγιώτη - Γραμματέας Δημοτικού 

Συμβουλίου 

9.Τσίμπρης  Νικόλαος 9. Κόρδας Θεόδωρος, 

 

οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και νόμιμα 

κλήθηκαν 

10.Λουμιώτης Νικόλαος  [εκτελών χρέη 

Γραμματέα του Δημοτικού Συμβουλίου  

σύμφωνα με το άρθρο 3 παρ. 4 του  

Κανονισμού Λειτουργίας του Δημοτικού  

Συμβουλίου  (ΑΔΑ 6ΝΒ7Ω17-8Σ0)] 

 

11. Σεϊντής Βασίλειος  

12. Κανελλόπουλος Θεόδωρος  

13. Μπόμπορης Παναγιώτης  

14. Αβραμόπουλος Δημήτριος   

15. Αντωνακόπουλος Παναγιώτης –    

Επικεφαλής της παράταξης «Ανα.Σ.Α» 

 

16.  Βαρελάς Ιωάννης – Αντιπρόεδρος 
Δημοτικού Συμβουλίου (Προεδρεύων) 

 

17. Καράμπελας Αντώνιος – Επικεφαλής  

της  παράταξης «Πύργος –Έργο Πολιτών» 

 

18. Δημουλιάς Λεωνίδας  «Πύργος –Έργο  

Πολιτών» 

 

19. Αργυρόπουλος Ιωάννης του Γεωργίου –    
Επικεφαλής της παράταξης «Όραμα 
Δημιουργίας 

 

20. Παναγούλης Αθανάσιος - Επικεφαλής της 

παράταξης «Ανοιχτή Συμπολιτεία  

Ριζοσπαστική Κίνηση Πολιτών» 

 

21. Μιχαλακόπουλος Χαράλαμπος – 
Επικεφαλής της παράταξης  «Αναγένεσις  
στο Δήμο Πύργου» 

 

22. Βαγγελάτου Χρυσαυγή – Επικεφαλής της 

παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση δήμου  

Πύργου», 

 

23. Παναγόπουλος Βασίλειος – Ανεξάρτητος 
Δημοτικός Σύμβουλος 
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24. Αθανάσουλας Χρήστος – Ανεξάρτητος  

Δημοτικός Σύμβουλος 

 

 
       
       Επίσης για το συγκεκριμένο θέμα με την αριθ. πρωτ. 21073/3-8-2018 
έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου προσκλήθηκαν στη 
συνεδρίαση και οι Πρόεδροι των Κοινοτήτων: 
 

        ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ                ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

1. Αλεξανδρόπουλος Δημήτριος – Πρόεδρος 
Τ.Κ. Αγ. Γεωργίου 

1.Κριτσάρη Θεοδώρα – Πρόεδρος Δ.Κ. 
Πύργου 

2. Παπαδόπουλος Λύσανδρος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Ωλένας 

2.Πήττας Θεόδωρος – Πρόεδρος Τ.Κ. Αγ. 
Ηλία 

3. Τζίφας Θεόδωρος – Εκπρόσωπος Τ.Κ. Αγ. 
Αποστόλων 

3.Μανδαράκης Κων/νος _ Πρόεδρος Τ.Κ. 
Αγ. Ιωάννη 

4. Πατρινού Αλεξάνδρα – Εκπρόσωπος Τ.Κ. 
Κορακοχωρίου 

4.Κατσίγιαννης Χρήστος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Αλποχωρίου 

5. Καλόφωνος Ανδρέας – Εκπρόσωπος Τ.Κ. 
Σκαφιδιάς 

5.Βαρώτσος Δημήτριος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Αλφειούσας 

 6.Γαλανόπουλος Χρήστος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Αμπελώνα 

 7.Μπουλαλάς Χρήστος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Ανεμοχωρίου 

 8.Τσόπελας Αθανάσιος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Βαρβάσαινας 

 9.Παπουτσής Αθανάσιος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Βουνάργου 

 10.Δημητρουλόπουλος Δημήτριος –  
Πρόεδρος Τ.Κ. Βροχίτσας 

 11.Καββαθάς Θεόδωρος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Βυτινεΐκων 

 12.Αναστασόπουλος Νικόλαος – 
Πρόεδρος Τ.Κ. Γουμέρου                                                                                               

 13.Τριανταφυλλόπουλος Διονύσιος -  
Πρόεδρος Τ.Κ. Γρανιτσεΐκων 

 14.Μπαμπίλης Κων/νος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Ελαιώνα 

 15.Τσαγκρής Βασίλειος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Επιταλίου 

 16.Τσατσαμπάς Γεώργιος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Καράτουλα 

 17.Καντούνης Κων/νος –Πρόεδρος Τ.Κ. 
Κατακόλου 

 18.Παπαδόπουλος Διονύσιος – Πρόεδρος 
Τ.Κ. Κατσαρού 

 19.Γκάτσης Σπυρίδων – Πρόεδρος Τ.Κ. 
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Κλινδιάς 

 20.Δημητρακόπουλος Ευστάθιος – 
Πρόεδρος Τ.Κ. Κολιρίου 

 21.Μητρόπουλος Δημήτριος – Πρόεδρος 
Τ.Κ. Κουτσοχέρας 

 22.Μπάντος Νικόλαος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Λανθίου 

 23.Μπούρας Γεώργιος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Λασταιΐκων  

 24. Μπαρτζάκος Επαμεινώνδας – 
Πρόεδρος Τ.Κ. Λαντζοΐου 

 25.Λιαρομάτης Κων/νος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Μαγούλας 

 26.Καλαντζής Γεώργιος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Μουζακίου 

 27. Πήττας Άγγελος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Μυρτιάς 

 28. Μπαμπαλής Νικόλαος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Ξυλοκέρας 

 29. Φελερής Γεώργιος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Παλαιοβαρβάσαινας 

 30. Ρωμαίος Διονύσιος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Πρασίνου 

 31. Κατσώλης Παναγιώτης – Πρόεδρος 
Τ.Κ. Σαλμώνης 

 32. Γύφτος Κων/νος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Σκουροχωρίου 

 33. Μπάλλας Θεόδωρος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Χειμαδιού 

 34. Παπαδόπουλος Αυγερινός – 
Εκπρόσωπος Τ.Κ. Αγ. Άννας 

 35. Τζέμου Διονυσία – Εκπρόσωπος Τ.Κ. 
Αγριδίου 

 36. Κωνσταντόπουλος Νικόλαος – 
Εκπρόσωπος Τ.Κ. Αρβανίτη 

 37. Κανελλόπουλος Γρηγόριος – 
Εκπρόσωπος Τ.Κ. Καρυάς 

 38. Μόσχοβος Γεώργιος  – αν. εκπρόσωπος 
Τ.Κ. Κορυφής 

 39. Κανδρής Πέτρος – Εκπρόσωπος Τ.Κ. 
Λεβεντοχωρίου 

 40. Μπλόσκας Γεώργιος – Εκπρόσωπος 
Τ.Κ. Πεύκης 

 41. Σταυρόπουλος Ελευθέριος – 
Εκπρόσωπος Τ.Κ. Σοπίου 

 42. Σιλαϊδόπουλος Νικόλαος – 
Εκπρόσωπος Τ.Κ. Φοναϊτίκων 
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 43. Τσαπαρδώνης Παναγιώτης – 
Εκπρόσωπος Τ.Κ. Χαριάς,  
 
οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και νόμιμα 
κλήθηκαν 

 
      Στη συνεδρίαση για την τήρηση των πρακτικών παρίστατο η υπάλληλος του Δήμου Π. 
Λιβέρη.         

------------------------------------------- 
     

Ακολούθως ο Αντιπρόεδρος εξέθεσε τα εξής: «Το δημοτικό συμβούλιο 
συνήλθε σε ειδική συνεδρίαση, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 163 του Ν. 
3463/06 με μοναδικό θέμα ημερήσιας διάταξης την έγκριση του ταμειακού 
απολογισμού του δήμου οικ. έτους 2017. Ο Αντιδήμαρχος και Πρόεδρος της 
Οικονομικής Επιτροπής κ. Ανδρέας Σκαρτσιάρης, καλείται να εισηγηθεί το θέμα». 

 
Εν συνεχεία ο Αντιδήμαρχος ανέφερε:  

[Κύριε Πρόεδρε, κύριε Δήμαρχε κυρίες και κύριοι συνάδελφοι. Με  την αριθμό 242 του 

2018 απόφασή της η οικονομική επιτροπή υποβάλει στο Δημοτικό Συμβούλιο προς 

έγκριση τον ταμειακό απολογισμό του δήμου οικονομικού έτους 2017 για έγκριση που 

έχει ως εξής. Εισπραχθέντα έσοδα. 

Τακτικά: 19.909.517,62€ 

Έκτακτα: 4.830.489,71€ 

Χρηματικό υπόλοιπο:7.550.945,65€ 

Σύνολο: 32.290.952,98€. 

Πληρωθέντα έξοδα: 24.361.117,31€ 

Χρηματικό υπόλοιπο σε νέα χρήση με το υπ’αριθμόν 0001/18 γραμμάτιο είσπραξης 

7.929.835,67€. Επίσης σας υποβάλλουμε με την ίδια απόφαση και εγκεκριμένο και το 

σχέδιο ισολογισμού και αποτελεσμάτων χρήσεως έτους 2017 ο οποίος θα ελεγχθεί από 

τον ορκωτό ελεγκτή-λογιστή και θα υποβληθεί στην οικονομική και στο Δημοτικό 

Συμβούλιο για έγκριση. Σύμφωνα με τα στοιχεία του απολογισμού έτους 2017 και με 

βάση και την έκθεση των ορκωτών-ελεγκτών λογιστών για το έτος 2016, ο δήμος 

παρουσιάζει μια γενική ικανοποιητική οικονομική κατάσταση. Επισημαίνω και την καλή 

εικόνα εκτέλεσης του προϋπολογισμού 2018 όπως προκύπτει και από την τριμηνιαία 

έκθεση β΄εξαμήνου. Τα χρηματικά διαθέσιμα  υπερκαλύπτουν τις βραχυπρόθεσμες 

υποχρεώσεις που έχει ο δήμος. Πρώτος κόμβος που έπρεπε να διαβούμε ήταν η 

εφαρμογή του νόμου 4412/2016 με περισσότερες από 300 τροποποιήσεις στις δημόσιες 

συμβάσεις και στην εκτέλεση έργων. Τα έργα έμειναν σε εκκρεμότητα σε όλους τους 

δήμους. Επιτρέψτε μου να σημειώσω  ότι για την υλοποίηση ενός έργου απαιτείται 

απίστευτη χρονοβόρα γραφειοκρατία. Ήδη όμως προσπαθούμε να αξιοποιήσουμε όλα τα 

χρηματοδοτικά εργαλεία που λειτουργούν. ΟΧE ( Ολοκληρωμένες Χωρικές Επενδύσεις), 

ΣΑΕΠ 401, ΣΑΕΠ 801που είναι συλλογική απόφαση έργων περιφέρειας. Είναι το 

πρόγραμμα επενδύσεων ο Φιλόδημος 1 και Φιλόδημος2 κλπ. Εντάσσουμε έργα και ήδη 

τα δημοπρατούμε. Επίσης χρηματοδοτούμε και δράσεις από τον δικό μας προϋπολογισμό. 

Δίνουμε βάρος στα θέματα της καθημερινότητας. Παιδικές χαρές, κοινόχρηστοι χώροι, 

σχολεία, αθλητικοί χώροι και για τη βελτίωση της εικόνας των χωριών, αλλά και για την 

διασφάλιση της αξιοπρέπειας των Προέδρων καθιερώσαμε την πάγια προκαταβολή 

ετησίως που τους καταβάλλεται μετρητά ώστε να λύνουν άμεσα τα μικροπροβλήματα που 
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τους παρουσιάζονται. Η αναλυτική μελέτη του απολογισμού του 2017 μας επιτρέπει τη 

συνολική διεξαγωγή συμπερασμάτων για τις δυνάμεις, τις αδυναμίες, τις ευκαιρίες και τις 

απειλές της οικονομικής, κοινωνικής και περιβαλλοντικής ανάπτυξης του δήμου μας. 

Δυνάμεις στο εσωτερικό περιβάλλον του δήμου. Όπως προκύπτει από τα στοιχεία του 

απολογισμού, του ισολογισμού του 2017. Υψηλή ρευστότητα, υψηλός δείκτης άμεσης και 

ταμειακής ρευστότητας, σημαντική αύξηση χρηματικού υπολοίπου στο τέλος της χρήσης. 

Ικανοποιητική εισπραξιμότητα εσόδων που έχουν βεβαιωθεί σε παλαιότερες χρήσεις 

παρελθόντων οικονομικών ετών. Μείωση των απλήρωτων υποχρεώσεων, 

ληξιπρόθεσμων οφειλών σύμφωνα με τις εντολές του παρατηρητηρίου. Ικανοποιητικός 

δείκτης αυτονομίας και αστάθειας. Η μεθοδολογία κατάρτισης του προϋπολογισμού 

κινείται σε ικανοποιητικό επίπεδο. Υψηλός δείκτης υποχρέωσης και κάλυψης 

τοκοχρεολυσίων. Ικανοποιητικός δείκτης αυτονομίας και αστάθειας. Υψηλό επίπεδο 

τακτικών εσόδων. Ποιες είναι οι αδυναμίες. Αδυναμίες στο εσωτερικό περιβάλλον του 

δήμου. Έλλειμμα ανταποδοτικότητας στην υπηρεσία ηλεκτροφωτισμού και καθαριότητας. 

Αύξηση ανελαστικών δαπανών σε χρήση με το 2016. Χαμηλός δείκτης επενδυτικής 

δραστηριότητας άμεση συνάφεια με το γενικότερο οικονομικό περιβάλλον και εν γένει 

αδυναμία επενδύσεων μετά την εφαρμογή του νόμου 4412 του 2016. Μείωση 

προσωπικού του δήμου από συνταξιοδοτήσεις και μετατάξεις. Ευκαιρίες από το 

εξωτερικό περιβάλλον. Η αξιοποίηση των προγραμμάτων και η υλοποίηση έργων ΕΣΠΑ 

2014-2020 για χρηματοδότηση των επενδυτικών δραστηριοτήτων. Διεύρυνση προσόδων 

του δήμου. Μείωση κόστους λειτουργίας του δήμου. Αποτύπωση και εκμετάλλευση 

υφιστάμενης κατάστασης του τουρισμού στην ευρύτερη περιοχή του δήμου, σε συνδυασμό 

με την γεωγραφική θέση Κατάκολο-Αρχαία Ολυμπία. Και οι προοπτικές βοήθειας από 

τους ευεργέτες του δήμου μας, της οικογένειας Γιάννη Λάτση. Απειλές. Περικοπές και 

καθυστερήσεις υφιστάμενων επιχορηγήσεων. Αργός ρυθμός υλοποίησης έργων και 

μελετών. Μεγάλο ποσοστό των τακτικών εσόδων προέρχεται από επιχορηγήσεις 

λειτουργικών εξόδων. Συμπεράσματα- προτάσεις. Αξιοποίηση της υψηλής ρευστότητας 

λόγω της διαχρονικής συσσώρευσης διαθεσίμων, της υποχώρησης των βραχυπρόθεσμων 

υποχρεώσεων και της μείωσης της δανειακής επιβάρυνσης σε επενδυτικές δράσεις. 

Περαιτέρω μείωση λειτουργικών δαπανών, δομών του δήμου που αφορούν. Τηλεφωνικά, 

συντήρηση και επισκευή μεταφορικών μέσων και καύσιμα. Αντιμετώπιση ελλείμματος 

ανταποδοτικότητας της υπηρεσίας καθαριότητας και ηλεκτροφωτισμού με στόχο τη 

μείωση των λειτουργικών δαπανών και αποπληρωμής υποχρεώσεων παρελθόντων ετών 

που αφορούν τη συγκεκριμένη υπηρεσία. Εντατικοποίηση εισπράξεων απαιτήσεων του 

δήμου, που προέρχονται από παλαιότερα έτη βελτιώνοντας την εικόνα του δήμου σε μια 

κρίσιμη κατηγορία που ελέγχεται από το παρατηρητήριο. Έλεγχος απολεσθέντων εσόδων 

από μετρητές παροχών ΔΕΔΔΗΕ και από χρησιμοποίηση ακινήτων. Η εν δυνάμει 

είσπραξη μπορεί να επιφέρει ισορροπία στην υπηρεσία 20.. Εξοικονόμηση κατανάλωση 

ηλεκτρικού ρεύματος ΔΕΗ. Παρακολούθηση κίνησης οχημάτων μέσω του 

πληροφοριακού συστήματος. Παρακολούθηση διαχείρισης συνολικού κόστους οχημάτων 

ειδικά για την συντήρηση και επισκευή μεταφορικών μέσων. Το έτος 2017 τιμολογήθηκαν 

66.464€ για επισκευή, για ανταλλακτικά μέσων 132.000 περίπου και για καύσιμα 

282.000. Σύνολο 480.000€. ….] 

 
Συγκεκριμένα η έκθεση ελέγχου που καταρτίσθηκε από την Ο.Ε  παρουσιάζει την εξής εικόνα: 

                        Ε Σ Ο Δ Α 

ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ ΠΡΟΥΠ/ΘΕΝΤΑ 

ΟΠΩΣ ΤΕΛΙΚΑ 

ΒΕΒΑΙΩΘΕΝΤΑ ΠΑΡΑΓΡΑΦΕΣ 

ΔΙΑΓΡΑΦΕΣ 

ΕΙΣΠΡΑΧΘΕΝΤΑ ΥΠΟΛΟΙΠΑ  

ΕΙΣΠΡΑΚΤΕΑ 
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ΔΙΑΜΟΡΦΩΘΗΚΑΝ 

Τακτικά έσοδα 22.682.791,03€ 22.275.345,96€ 7.428,58€ 19.909.517,62€ 2.358.399,76€ 

Έκτακτα έσοδα 12.438.100,01€ 6.767.913,81€ 6.876,19€ 4.830.489,71€ 1.930.547,91€ 

Χρηματικό υπόλοιπο 7.550.945,65€ 7.550.945,65€ 0,00 7.550.945,65€ 0,00 

ΣΥΝΟΛΟ ΕΣΟΔΩΝ 42.671.836,69€ 36.594.205,42€ 14.304,77€ 32.290.952,98€ 4.288.947,67€ 

 

          Ε Ξ Ο Δ Α 

ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ ΠΡ/ΘΕΝΤΑ  ΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ 

ΑΝΑΠΛ/ΤΙΚΕΣ 

ΕΚΤΑΚΤΕΣ & 

ΕΙΔΙΚΕΣ 

ΠΙΣΤΩΣΕΙΣ 

ΕΝΤΑΛΘΕΝΤΑ ΠΛΗΡΩΘΕΝΤΑ ΥΠΟΛΟΙ

ΠΑ 

ΠΛΗΡΩ 

ΤΕΑ 

ΑΔΙΑΘΕΤΕΣ 

ΠΙΣΤΩΣΕΙΣ 

ΥΠΕΡ 

ΒΑΣΕΙΣ 

Έξοδα 31.374.759,55€ 42.585.114,10€ 24.361.117,31€ 24.361.117,31€ 0,00 18.223.996,79€              

0,00 

Αποθεματικό 532.139,06€ 86.722,59€ 0,00 0,00 0,00 86.722,59€ 0,00 

ΣΥΝΟΛΟ 

ΕΞΟΔΩΝ 

31.906.898,61€ 42.671.836,69€ 24.361.117,31€ 24.361.117,31€ 0,00 18.310.719,38€ 0,00 

 
Χρηματικό υπόλοιπο σε νέα χρήση με το αριθμ. ΠΡ.ΧΡ. 1/2018 γραμμάτιο είσπραξης:  

7.929.835,67€....] 

Κατόπιν των ανωτέρω ο  Αντιπρόεδρος του Δ.Σ παραχώρησε το λόγο: 
 

 
- Στον Επικεφαλής της παράταξης «Ανα.Σ.Α» κ. Π. Αντωνακόπουλο, ο οποίος 
τοποθετούμενος επί του θέματος μεταξύ άλλων ανέφερε: 
[Νομίζω ότι σε έναν τέτοιο απολογισμό μπορεί ο καθένας να μιλήσει για όλη τη δράση 

μιας δημοτικής αρχής και να συζητά ατελείωτα ή μπορεί να μένει στη σωστή λογιστική 

αποτύπωση, στην τεχνική διάσταση αυτού του απολογισμού. Με όρους πολιτικής 

προσέγγισης θα μπορούσαμε ανά κεφάλαιο να δούμε ποια ήταν η απορροφητικότητα των 

χρημάτων από διάφορους προσφερόμενους πόρους όπως ΕΣΠΑ και ΠΕΠ. 

Υπάρχουν μια σειρά από έργα που θα μπορούσαν να έχουν προχωρήσει, όπως Πάρκο 

Ξυστρή, Μανωλοπούλειο Νοσοκομείο,  Υπνωτήρια ΟΣΕ. 

Υπήρχε το πρόγραμμα Leader. Ήταν σχεδόν έτοιμο, υπήρχε η εκτίμηση ότι δεν θα γίνει. 

Άλλοι δήμοι που είχαν την άλλη αντίληψη τα προχώρησαν πιο γρήγορα και έγινε 

απορροφητικότητα εκεί. Υπήρχε το ταμείο Μολυβιάτη και υπάρχει. Υπάρχουν 

προκηρύξεις του Υπουργείου Υγείας που θα μπορούσαμε να είχαμε πάρει κάποια έργα 

και του Παιδείας, όπως το 1ο Λύκειο που και εκεί  υπάρχουν ζητήματα ωρίμανσης και 

ετοιμότητας των έργων. 

Εμείς διαφωνούμε σε πολλά πράγματα για τον απολογισμό, δεν θα ψηφίσουμε, αλλά 

πρέπει να γίνει μια κουβέντα άμεσα για τα μεγάλα χρηματοδοτικά πακέτα που υπάρχουν 

και στα οποία να γίνει ένας απολογισμός να κινητοποιήσουμε ό,τι δυνάμεις έχουμε για να 

προλάβουμε το χρόνο. 

Άρα χρειαζόμαστε να εντοπίσουμε μέσα από τον απολογισμό πού υπάρχουν αδυναμίες 

και να τις διορθώσουμε, όπως στην καθαριότητα. Αν χρειαστεί να αυξηθούν οι δαπάνες 

για την προμήθειά στόλου. Αυτό είναι το μήνυμα αυτού του απολογισμού στο οποίο και ο 
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εισηγητής συμφωνεί ότι υπήρχαν καθυστερήσεις και οι οποίες νομίζω ότι επιβάλλουν στο 

πολιτικό δυναμικό του δήμου να τις καλύψει με μια επιτάχυνση]. 
 
- Στον Επικεφαλής της παράταξης «Πύργος – Έργο Πολιτών» κ. Α.Καράμπελα, ο 
οποίος τοποθετούμενος επί του θέματος μεταξύ άλλων ανέφερε: [Η διαχείριση από 

πλευράς δημοτικής αρχής για το οικονομικό έτος 2017 είχε και αδυναμίες και ελλείψεις. 

Θα σταθώ σε ορισμένα στοιχεία τα οποία άντλησα από το τέλος, τις τελευταίες σελίδες 

του ταμειακού απολογισμού και ειδικότερα από το γραμμάτιο είσπραξης. Το σύνολο της 

ΣΑΤΑ των προηγούμενων ετών.Ήήταν υπόλοιπο στο ταμείο 1.777.000€ Δεύτερο 

στοιχείο. Η τακτική οικονομική ενίσχυση από ίδιους πόρους ή από τους ΚΑΠ είχε 

χρηματικό υπόλοιπο 3.229.000€. Η χρηματοδότηση από το ΤΑΣ για τα σεισμόπληκτα 

κτίρια. Παλιό νοσοκομείο αλλά και για τα λεγόμενα Υπνωτήρια του ΟΣΕ. Είναι δυνατόν 

μια δημοτική αρχή να μην έχει αξιοποιήσει, να μην έχει επιλύσει χρόνια, καίρια, κρίσιμα 

προβλήματα των συμπολιτών μας; Αλλά και των Προέδρων των Τοπικών Κοινοτήτων; 

Τι έργα αγροτικής οδοποιίας έγιναν το 2017; Τι αντιπλημμυρικά έργα έχουν γίνει; Τι 

έργα πυροπροστασίας έχουν γίνει; Ποια έργα περιβάλλοντος; Και τέλος, τέλος ποια από 

αυτές τις προτάσεις που υποβλήθηκαν από τους Προέδρους των τοπικών συμβουλίων, 

έχουν υλοποιηθεί; Από αυτά που έχουν προτείνει γιατί να μην έχουμε, εκτελέσει και 

προσφέρει στους συμπολίτες μας εν τέλει κάποια από αυτά τα ζητούμενα και κρίσιμα 

θέματα που πρέπει να αντιμετωπίσουμε.  
Εμείς ως παράταξη με αυτές τις παρατηρήσεις  που ανέφερα προηγουμένως 

καταψηφίζουμε, δεν εγκρίνουμε τον ταμειακό απολογισμό του οικονομικού έτους 2017 

του δήμου Πύργου]. 
 
- Στον Επικεφαλής της παράταξης «Όραμα Δημιουργίας» κ. Ι. Αργυρόπουλο του 

Γεωργίου, ο οποίος τοποθετούμενος επί του θέματος μεταξύ άλλων ανέφερε: 
[.... Πράγματι όσον αφορά τα νούμερα που μας παρουσίασε ο αρμόδιος αντιδήμαρχος και 

είναι με βάση τα στοιχεία των οικονομικών και ταμειακών υπηρεσιών, βλέπουμε ότι 

υπάρχει ένα σοβαρό ταμειακό απόθεμα στον Δήμο Πύργου. Και αυτό το ίδιο είχαμε 

διαπιστώσει και στην προηγούμενη συνεδρίαση όπου είχαμε τον απολογισμό και τον 

ισολογισμό του 2016 Μακάρι και ας ελπίσουμε ότι αυτή η οικονομική ευρωστία και αυτό 

το απόθεμα να είναι ορατό προς τους συνδημότες μας. Γιατί πραγματικά  και δεν είναι 

κάτι που το λέω εγώ, είναι μια διαπίστωση την οποία την κάνουν καθημερινά όλοι οι 

συμπολίτες μας,  οι οποίοι βλέπουν προβλήματα με την καθημερινότητα τα οποία 

παραμένουν εδώ και χρόνια άλυτα. 

Είμαστε ο μοναδικός δήμος από όλους τους δήμους του νομού που από τον Ιανουάριο 

του 2017 μας έχουν επιχορηγήσει με ενάμισι εκατομμύριο ευρώ για έργα αποκατάστασης 

από τις ζημιές του’16, πλημμύρες κατολισθήσεις κλπ και δεν έχουμε δημοπρατήσει ένα 

έργο. Λογικό είναι λοιπόν να υπάρχει ένα αποθεματικό 7,9εκατομμυρίων ευρώ στα 

ταμεία του δήμου. Με αυτές τις σκέψεις θα είμαστε και εμείς αρνητικοί, παρόλο το 

γεγονός ότι με τα οικονομικά στοιχεία δεν έχουμε καμία ένσταση, όμως δεν μπορούμε να 

ψηφίσουμε έναν ταμειακό απολογισμό ο οποίος είναι αν θέλετε τελικά εις βάρος των 

συμφερόντων των δημοτών του Πύργου.]  
 
- Στον Επικεφαλής της παράταξης «Ανοιχτή Συμπολιτεία – Ριζοσπαστική Κίνηση 

Πολιτών» κ. Α. Παναγούλη, ο οποίος ανέφερε: 
[Δεν θα σχολιάσουμε εμείς το όλο θέμα αφού η ψήφος μας θα είναι αρνητική.]. 
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- Στον Επικεφαλής της παράταξης «Αναγένεσις στο δήμο Πύργου» κ. Χ. 
Μιχαλακόπουλο ο οποίος  μεταξύ άλλων ανέφερε ότι καταψηφίζει τον απολογισμό 

του 2017 τονίζοντας ότι  θα ήθελε και την έκθεση του Ορκωτού Λογιστή ώστε να 

υπάρχει πλήρης εικόνα των οικονομικών στοιχείων της περιόδου αυτής.  

 

-  Στην Επικεφαλής της παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση στο δήμο Πύργου» κ. Χ. 
Βαγγελάτου, η οποία μεταξύ άλλων ανέφερε:[ Εμείς σαν «Λαϊκή Συσπείρωση» 

έχουμε δεδηλωμένη εδώ και πάρα πολλά χρόνια την αντίθεσή μας στους 

προϋπολογισμούς και ισολογισμούς που συντάσσονται στους διάφορους δήμους της 

χώρας, για πολύ συγκεκριμένους λόγους, γιατί διαφωνούμε με την κεντρική 

οικονομική πολιτική όπως διαμορφώνεται μέσα στη βουλή, διαφωνούμε και με το 

γεγονός ότι στους περισσότερους δήμους έχουμε φοβερά μειωτικά στοιχεία τα οποία 

μας φέρνουν μπροστά σε απόγνωση σε σχέση με τους δημότες. Ο σημερινός 

απολογισμός μας δείχνει αυτό που πάντοτε ισχυριζόμασταν ότι στον Καπιταλισμό οι 

αριθμοί ευημερούν και οι άνθρωποι δυστυχούν, γιατί έχουμε 7.000.000 στα ταμεία 

του δήμου διαθέσιμα και δεν έχουμε ασφαλείς αθλητικούς και πολιτιστικούς χώρους, 

δεν έχουμε απορριμματοφόρα για τα σκουπίδια, δεν έχουμε Νηπιακούς, 

Βρεφονηπιακούς Παιδικούς Σταθμούς, δεν έχουμε ασφαλή σχολεία, έχουμε λυόμενα. 

Δεν έχουμε αθλητικούς χώρους. Η χρηματοδότηση στους δήμους με τον καινούργιο 

προϋπολογισμό, είναι ακόμα πιο μειωμένος. Άρα όλα τα έσοδα πρέπει να 

προέρχονται από τη φοροεισπρακτική ικανότητα του δήμου. Για αυτούς και για 

πολλούς άλλους λόγους εμείς καταψηφίζουμε και δηλώνουμε την αρνητική μας 

ψήφο]. 
 

- Στον ανεξάρτητο δημοτικό σύμβουλο κ. Β. Παναγόπουλο ο οποίος μεταξύ άλλων 
ανέφερε: [Ο ταμειακός απολογισμός δεν ήταν επενδυτικός. Ήταν απλώς ένας 

απολογισμός διαχείρισης μιας συγκεκριμένης κατάστασης Δεν είχε στόχους δεν είχε 

πρόγραμμα. Δεν αντιμετώπισε την καθημερινότητα των συμπολιτών μας. Δεν έκανε 

κανένα έργο αγροτικής οδοποιίας, έργα υποδομών όπως  ύδρευση,  αποχέτευση, 

αντιπλημμυρικά, βελτίωση των κοινωνικών δομών. Δεν περιείχε έργα που 

μπορούσαν να προσφέρουν μια καλύτερη ποιότητα ζωής στα νέα παιδιά, όπως η 

βελτίωση των αθλητικών χώρων και η δημιουργία νέων. Επίσης σε ορισμένους 

τομείς ενώ έλεγε η δημοτική αρχή ότι έχει νοικοκυρέψει τη συγκεκριμένη διαχείριση 

των απορριμμάτων, διαπίστωσα ότι και το έτος το 2017 έχουν δαπανηθεί περίπου 

1.000.000€ για τη διαχείριση των απορριμμάτων. Αυτό σημαίνει ότι διαχειριζόμαστε  

με το ίδιο ποσό τους ίδιους τόνους σκουπιδιών με τις προηγούμενες διαχειριστικές 

αρχές. 
Επομένως εδώ θα πρέπει να νοικοκυρέψουμε πολύ περισσότερο το θέμα, ώστε να 

ελαττώσουμε αυτό το ποσό. Είπε ο κ. αντιδήμαρχος ότι με το νόμο το 4412 υπάρχει 

μεγάλο πρόβλημα και συμφωνώ απόλυτα στη δημοπράτηση των έργων. Υπήρχαν 

όμως μελέτες οι οποίες ήσαν σε εξέλιξη και δεν βλέπω να τις προχωρούν. Έκανα μια 

σταχυολόγηση και παρατήρησα ότι υπάρχουν περίπου 20 μελέτες υδραυλικές, 

περιβαλλοντολογικές, στατικές, γεωλογικές, υδροτεχνικές,  μελέτες διευθέτησης 

ρεμάτων, οι οποίες αφορούν την προστασία μπορώ να πω της περιοχής μας αφενός 

και αφετέρου είναι τα κλειδιά εκείνα τα οποία μας χρησιμεύουν για να 

ολοκληρώσουμε όλες τις πολεοδομικές μελέτες που είναι σε εκκρεμότητα. Όπως είναι 

η πολεοδομική μελέτη της αναθεώρησης του νοτίου τμήματος, η επέκταση του 

βορείου και διάφορες άλλες πολεοδομικές μελέτες. Αυτές τις μελέτες, μπορούμε να τις 
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ολοκληρώσουμε,. Βλέποντας όλο αυτό το θέμα, εγώ δεν μπορώ να ψηφίσω αυτόν τον 

απολογισμό διότι μπορεί να ευημερούν οι αριθμοί, αλλά δυστυχούν οι συμπατριώτες 

μας…] 

 
Στον ανεξάρτητο δημοτικό σύμβουλο κ. Χ. Αθανάσουλα ο οποίος μεταξύ άλλων 
ανέφερε: 
[Από συζήτηση που έγινε και από το διάλογο που είχε και ο κ. Σκαρτσιάρης με 

κάποιον από την αντιπολίτευση έμεινε το εξής συμπέρασμα: ότι το 2017 κανένα έργο 

δεν εντάχθηκε σε ευρωπαϊκό πρόγραμμα.. Αναφέρθηκε και πριν το έχω προτείνει 

πριν δυο χρόνια περίπου ότι χρειάζεται ο δήμος κάποιο γραφείο; κάποια διεύθυνση, 

που να εντοπίζει και να πράττει ό, τι χρειάζεται για να αξιοποιούνται ευρωπαϊκά 

προγράμματα.] 

 

Τέλος ο Δήμαρχος κ. Γ. Λιατσής τοποθετούμενος επί του θέματος  μεταξύ άλλων 
ανέφερε: [ Το ποσό  των 7.929.835,67 €,  είναι ένα νούμερο που βγαίνει μέσα από 

μια λογιστική κατάσταση και το οποίο είναι μη διαπραγματεύσιμο. Είναι πραγματικό. 

Άρα πετύχαμε, είτε το θέλετε, είτε όχι. 

Δεν είναι κανένας ευτυχισμένος Δήμαρχος που διήνυσε το διάστημα του 2014 έως το 

2019 που τελειώνει η θητεία όταν είχαμε τα Capital control όταν είχαμε μια Ελλάδα 

που δυστυχούσε, μια Ελλάδα που αιμορραγούσε, μια Ελλάδα τσακισμένη που δεν 

μπορούσε να σκέφτεται ούτε ΕΣΠΑ, ούτε τίποτα, ούτε συμμετοχές σε έργα. Δεν 

μπορούσε να σκεφτεί ότι μπορεί να κάνει καμία άλλη λογική εκμετάλλευση πλην της 

κάλυψης των φυσικών αναγκών του δήμου που ήταν νερό, φως, σκουπίδια. Η πόλη 

αυτή τη στιγμή είναι καθαρή και θα κάνουμε και πολιτιστικές εκδηλώσεις. 

Το  ποσό  των 7.929.835,67€ από όπου και να προέρχεται, από όπου και να είναι, 

είναι ταμείο του δήμου. Είμαστε υπερήφανοι γι’ αυτό το νούμερο. Θα το 

χρησιμοποιήσουμε με εντιμότητα, όχι για να εξυπηρετήσουμε τους φίλους μας. Είπα 

προηγουμένως στους δημοτικούς συμβούλους μου, το έχω πει και στους 

υπηρεσιακούς παράγοντες, φέρτε ένα έργο από κάθε χωριό, που να είναι κατάλληλο 

για ηλεκτρονικό διαγωνισμό. Μην αγωνιάτε, να είσαστε σίγουροι ότι εμείς θέλουμε 

να αφήσουμε λεφτά στο ταμείο του δήμου. Δεν θα τα χαλάσουμε όλα. Ο νέος 

Δήμαρχος, δεν θέλω σε καμία περίπτωση όποιος και αν είναι να βρεθεί στην 

απόγνωση που βρέθηκα εγώ στις πρώτες μέρες του 2014. Θέλω να μπορεί να 

εφαρμόσει ένα κομμάτι του προγράμματός του και όχι να έχει την απελπισία που είχα 

εγώ την εποχή εκείνη.] 

 
Κατόπιν των ανωτέρω ο Πρόεδρος κάλεσε τους Δημοτικούς Συμβούλους και 

τους παριστάμενους στη συνεδρίαση Προέδρους των Κοινοτήτων, ν’ αποφασίσουν 
επί του ταμειακού απολογισμού, οικ. έτους 2017. 

 
Το Δημοτικό Συμβούλιο Πύργου, 

 
 λαμβάνοντας υπόψη του: 

- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 72 & 1γ του Ν. 3852/10 [ΦΕΚ Α΄87/07-06-
2010] «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης 
Διοίκησης (Πρόγραμμα Καλλικράτης)  

- Τις διατάξεις του άρθρου 163 του Ν. 3463/06 
- Τις διατάξεις των άρθρων 40-44 του ΒΔ 17/05-15-06/1959 
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- Τον προϋπολογισμό του Δήμου οικ. έτους 2017, που ψηφίστηκε με την υπ’ 
αριθ. 349/2016 (ΑΔΑ: ΩΗΝΘΩ17-0ΛΝ) απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, η 
οποία επικυρώθηκε από την Αποκεντρωμένη Διοίκηση Πελοποννήσου Δυτικής 
Ελλάδας και Ιονίου, με την υπ’ αριθ. 1394+249617/2016(ΑΔΑ:6Ρ83ΟΡ1Φ-Ο3Υ) 
απόφαση του Γ.Γ,  

- Το αριθμ. 14233/31-5-2018 έγγραφο του Τμήματος Ταμειακής Υπηρεσίας με 
το οποίο υποβλήθηκε δια μέσω του Δημάρχου ο απολογισμός του δήμου 
έτους 2017 στην Οικονομική Επιτροπή 

- Την υπ’ αριθμ. 242/2018 [ΑΔΑ:6ΩΖΚΩ17-ΣΤ1] απόφαση της Οικονομικής 
Επιτροπής με θέμα: «Προέλεγχος ταμειακού απολογισμού Δήμου Πύργου 
οικονομικού έτους 2017»  

 μετά από διαλογική συζήτηση, που επακριβώς καταγράφεται στα αναλυτικά 
πρακτικά της συνεδρίασης, όπου τοποθετήθηκαν ο Δήμαρχος, οι Επικεφαλής των 
παρατάξεων και οι δημοτικοί σύμβουλοι, τις διευκρινήσεις που δόθηκαν από τον 
αρμόδιο Αντιδήμαρχο και τη διεξαγωγή ψηφοφορίας,  

 
κατά πλειοψηφία α π ο φ α σ ί ζ ε ι 

 
Εγκρίνει, τον  ταμειακό απολογισμό οικ. έτους 2017 του δήμου Πύργου, που 
συνοδεύει την παρούσα απόφαση και αποτελεί αναπόσπαστο κομμάτι της.  
 
Ο απολογισμός παρουσιάζει τα κάτωθι οικονομικά μεγέθη: 

                        Ε Σ Ο Δ Α 

ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ ΠΡΟΥΠ/ΘΕΝΤΑ 

ΟΠΩΣ ΤΕΛΙΚΑ 

ΔΙΑΜΟΡΦΩΘΗΚΑΝ 

ΒΕΒΑΙΩΘΕΝΤΑ ΠΑΡΑΓΡΑΦΕΣ 

ΔΙΑΓΡΑΦΕΣ 

ΕΙΣΠΡΑΧΘΕΝΤΑ ΥΠΟΛΟΙΠΑ  

ΕΙΣΠΡΑΚΤΕΑ 

Τακτικά έσοδα 22.682.791,03€ 22.275.345,96€ 7.428,58€ 19.909.517,62€ 2.358.399,76€ 

Έκτακτα έσοδα 12.438.100,01€ 6.767.913,81€ 6.876,19€ 4.830.489,71€ 1.930.547,91€ 

Χρηματικό υπόλοιπο 7.550.945,65€ 7.550.945,65€ 0,00 7.550.945,65€ 0,00 

ΣΥΝΟΛΟ ΕΣΟΔΩΝ 42.671.836,69€ 36.594.205,42€ 14.304,77€ 32.290.952,98€ 4.288.947,67€ 

 

          Ε Ξ Ο Δ Α 

ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ ΠΡ/ΘΕΝΤΑ  ΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ 

ΑΝΑΠΛ/ΤΙΚΕΣ 

ΕΚΤΑΚΤΕΣ & 

ΕΙΔΙΚΕΣ 

ΠΙΣΤΩΣΕΙΣ 

ΕΝΤΑΛΘΕΝΤΑ ΠΛΗΡΩΘΕΝΤΑ ΥΠΟΛΟΙ

ΠΑ 

ΠΛΗΡΩ 

ΤΕΑ 

ΑΔΙΑΘΕΤΕΣ 

ΠΙΣΤΩΣΕΙΣ 

ΥΠΕΡ 

ΒΑΣΕΙΣ 

Έξοδα 31.374.759,55€ 42.585.114,10€ 24.361.117,31€ 24.361.117,31€ 0,00 18.223.996,79€              

0,00 

Αποθεματικό 532.139,06€ 86.722,59€ 0,00 0,00 0,00 86.722,59€ 0,00 

ΣΥΝΟΛΟ 

ΕΞΟΔΩΝ 

31.906.898,61€ 42.671.836,69€ 24.361.117,31€ 24.361.117,31€ 0,00 18.310.719,38€ 0,00 
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Χρηματικό υπόλοιπο σε νέα χρήση με το αριθμ. ΠΡ.ΧΡ. 1/2018 γραμμάτιο είσπραξης:  

7.929.835,67€ 

 

 Καταψήφισαν τον απολογισμό , οι δημοτικοί σύμβουλοι: 
- Της παράταξης «Ανα.Σ.Α» κ.κ. Π. Αντωνακόπουλος – Επικεφαλής, Ι. Βαρελάς  
- Της παράταξης «Πύργος – Έργο Πολιτών» κ.κ. Α. Καράμπελας, και  Λ. Δημουλιάς  
- Ο Επικεφαλής της παράταξης «Όραμα Δημιουργίας» κ.κ Ι. Αργυρόπουλος του Γεωργίου  
- Ο Επικεφαλής της παράταξης «Ανοιχτή Συμπολιτεία – Ριζοσπαστική Κίνηση Πολιτών» κ. Α. 

Παναγούλης  . 
- Ο Επικεφαλής της παράταξης «Αναγένεσις στο δήμο Πύργου» κ. Χ.Μιχαλακόπουλος 
- Η Επικεφαλής της παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση δήμου Πύργου» κ. Χ. Βαγγελάτου  
- Ο ανεξάρτητος δημοτικός σύμβουλος κ. Β. Παναγόπουλος 
- Ο ανεξάρτητος δημοτικός σύμβουλος κ. Χ. Αθανάσουλας.  
 
- Ο  Δημοτικός Σύμβουλος κ. Δ. Λιατσής κατά την ψηφοφορία του θέματος βρέθηκε απών. 

 
 

 Ο Πρόεδρος της Τ.Κ Ωλένης ψήφισε παρών. 
- Ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Αγ. Αποστόλων υπερψήφισε, όσον αφορά στην Τοπική του Κοινότητα  

- Οι Πρόεδροι των Τ.Κ. Αγ. Γεωργίου, Κορακοχωρίου και Σκαφιδιάς, βρέθηκαν 

κατά την ψηφοφορία του θέματος απόντες. 
 

     Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό 324/2018. 
Για το σκοπό αυτό συντάχθηκε το παρόν πρακτικό που υπογράφεται ως 

ακολούθως: 
 
  Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                    ΤΑ ΜΕΛΗ                   Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

Ακριβές Απόσπασμα 

Εκ των πρακτικών του Δ.Σ. 
Πύργος  6 –  9 – 2018 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 

 
 

 
 

 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΜΕΣΣΑΛΑΣ 
 


